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ZAPYTANIE 

 

Dot. Gliwickiego Klubu Sportowego Piast S.A.  

 

Szanowna Pani Naczelnik,  

 

w związku ze zmianami w składzie Rady Nadzorczej Gliwickiego Klubu Sportowego 

Piast S.A. prosimy o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

- jakie jest aktualne zadłużenie spółki GKS Piast S.A.? 

- jaka jest wysokość kapitału zapasowego spółki GKS Piast S.A.? 

- jaka jest wysokość kapitału rezerwowego spółki GKS Piast S.A.? 

- dlaczego w obecnej sytuacji finansowej spółki powołano, aż czteroosobowy skład 

Rady Nadzorczej w spółce GKS Piast S.A.? 

- jaka jest wysokość diety w Radzie Nadzorczej GKS Piast S.A.? 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Łukasz Chmielewski 

Tomasz Tylutko 

Marcin Prokop  

 


